
vv LENS JAARVERSLAG ALGEMEEN SEKRETARIS 1982-1983 
 
SAMENSTELLlNG BESTUUR  
In vergelijking met het voorafgaande verenigingsjaar heeft de samenstelling van het bestuur nogal wat wijzigingen ondergaan.  
Aan het begin van het seizoen werden we gekonfronteerd met de mededeIing, dat voorzitter Cees Fortman en kommissaris 
Henk Geurens hun funkties ter beschikking stelden. Penningmeester Ad Coret had dat al in eerder stadium gedaan, zodat 
sekretaris Gerard v.d. Steen tevens enige tijd als wnd. penningmeester moest optreden. Gelukkig bleek Ad Coret bereid weer 
zitting te nemen in het bestuur, nu als kommissaris en vonden we in Bert Pennings een opvolger voor het vorig jaar vertrokken 
bestuurslid Gerard Duivesteyn, die als kommissaris belast was met het jeugdvoetbal. Sekretaris Gerard v.d. Steen werd 
penningmeester en 2e sekretaris Jaap Colpa werd bereid gevonden het algemeen sekretariaat op zich te nemen. De 
voorzittersvakature bleek weer moeilijk te vervullen. Na diverse kandidaten gepolst te hebben, konden we uiteindelijk weer 
een beroep doen op een oude bekende op deze stoel, t.w. Hans v.d Kleij.  
Er bleef een vakature bestaan op de post van kommissaris zaterdagvoetbal, terwijl tevens nog geen nieuwe kandidaat als 2e 
sekretaris kon worden gepresenteerd.  
De taakverdeling van het bestuur, dat tijdens de jaarvergadering van de Ledenraad op 9 december 1982 werd gekozen, was 
als volgt:  
Hans v.d.Kleij   voorzitter, tevens kontaktpersoon voor de Ledenraad  
Jaap Colpa  sekretaris, tevens kontaktpersoon voor de redaktie 
Gerard v.d. Steen penningmeester, tevens kontaktpersoon voor de barkommissie (financieel) en de toto/lotto kommissie 

met als bijkomende taken de zorg voor het rnateriaal en de akkommodatie.  
Ad Coret  kommissaris, belast met Public Relations, sponsoring, reklame, tevens kontaktpersoon voor de 

barkommissie (organisatorisch), de Feko en de seniorenkommissie zaterdag  
Bert Pennings   kommissaris, kontaktpersoon voor de jeugdkommissie.  
Hans Zoet   kommissaris, kontaktpersoon voor de seniorenkommissie zondag en de zondagselekties.  
Als opvolger van Peter de Jongh vonden we Jos Keetman bereid de verenigingsboekhouding bij te houden. Kort voor het 
einde van het seizoen deelde voorzitter Hans v.d. Kleij mee, dat hij per 1 augustus 1983 van werkkring zou gaan veranderen 
en dat hij daarmee samenhangend binnen afzienbare tijd naar Haarlem zou gaan verhuizen. Uiteraard laat hij zijn 
maatschappelijke karriëre prevaleren en zal hij na de komende jaarvergadering zijn hernieuwde optreden als voorzitter,  
zeer tot zijn spijt al na één jaar moeten beëindigen. Namens de gehele vereniging past hier een woord dank aan Hans voor de 
uitnemende wijze waarop hij in het afgelopen jaar de kar heeft getrokken.  
 
ALGEMEEN  
Het verloop van het seizoen werd op negatieve wijze door de weersomstandigheden beïnvloed. De overvloedige regenval, de 
slechte staat, waarin onze terreinen zich bevinden en het afkeuringsbeleid van de KNVB zorgden ervoor, dat het aantal 
afkeuringen abnormaal hoog was. Tot eind mei moesten er op doordeweekse dagen kompetitiewedstrijden worden ingehaald, 
hetgeen een groot beroep deed op het improvisatievermogen van de kommissieleden.  
Een ander negatief aspekt van het verenigingsgebeuren is het alsmaar teruglopend aantal kaderleden. Twee leden van de 
huidige Seko hebben al aangekondigd aan het eind van het seizoen te stoppen, het aantal barmedewerkers wordt steeds 
minder, de Feko heeft zich opgeheven en ook bij de Juko zijn problemen te voorzien en zo zijn er nog een aantal  
belangrijke taken, die niet of onvoldoende kunnen worden uitgevoerd.  
Een lichtpunt was, dat in de personen van Aad Schijf en Frans v. Dijk een nieuwe redaktie werd gevonden, zodat de 
inhoudelijke kwaliteit van de LENSrevue werd verbeterd.  
Omdat de Feko (althans voor de senioren) ter ziele was gegaan, werd slechts een gering aantal festiviteiten gehouden. Voor 
de jeugd werd in samenwerking met de jeugdkommissie een aantal nevenaktiviteiten georganiseerd. Ook werden er door 
individuele leden en groepen van leden diverse aktiviteiten op touw gezet, w.o. een klaverjasavond en een (zeer geslaagd) 
tennistoernooi. Daarnaast organiseerden diverse elftallen feestavonden voor hun eigen team vnl. ter afsluiting van het 
seizoen.   
De gebruikelijke gezelligheid ontbrak ook dit jaar niet op de Nieuwjaarsreceptie, tijdens welke een aantal jubilarissen werd 
gehuldigd:  
Bob Walhain (50 jaar),  
Cor Peeters (25 jr) en  
Jos Witting (25 jr).  
Ook werd officieel afscheid genomen van de ex-bestuursleden Cees Fortman en Henk Geurens. Door ziekte moest de 
huldiging van Piet Juffermans (60 jr) worden uitgesteld. Op de traditionele medewerkersavond, eind mei, werd hij alsnog in het 
zonnetje gezet.  
De Ledenraad heeft er het tweede jaar opzitten. De kommunikatie tussen bestuur en de Ledenraad werd in belangrijke mate 
verbeterd door een maandelijks overleg tussen de verenigingsvoorzitter en de voorzitter van de Ledenraad, of met de nieuw  
ingestelde kerngroep.  
Wellicht, dat deze organisatiestruktuur kan bijdragen tot de realisatie van de uiteinderijke bedoeling van de Ledenraad: een 
volwaardig kontrole-, maar vooral “meedenk-” en “meewerk-” orgaan. 
 
TECHNISCHE ZAKEN  
In onze vier afdelingen: zaterdagsenioren, zondagsenioren, zaal, en jeugd, presteerden de meeste elftallen bevredigend. Bij 
de zondagsenioren geen kampioenschap of degradatie, hoewel het 4e en het 9e elftal zeer dicht tegen degradatie aan zaten. 
In de allerlaatste (inhaal)wedstrijden wisten zij zich veilig te stellen. Ook ons eerste elftal heeft volop in de. degradatiezorgen 
gezeten. Tot aan de laatste wedstrijd was degradatie nog mogelijk. Door winst in deze wedstrijd kon dit onheil worden 
afgewend.  
Vermeldenswaard is verder een goed geslaagd veteranentoernooi en dito LENS-kompetitie, met een grandioze feestavond als 
afsluiting.  



Ook bij de zaterdagelftallen voor het eerst geen kampioenen of degradanten. Wel werd de afdeling kwantitatief aanzienlijk 
uitgebreid.  
Met zes elftallen werd aan de kompetitie deelgenomen, hetgeen uiteraard in het begin enige organisatorische problemen gaf. 
We kunnen met voldoening vaststellen dat een en ander prima is verlopen.De zaterdagafdeling is een bloeiend geheel, dat in 
korte tijd een volwaardige plaats in het totale verenigingsgebeuren voor zich heeft opgeëist.  
Bij de ,jeugd draaiden de meeste elftallen redelijk mee. Er zijn geen uitschieters naar boven of beneden te vermelden. Helaas 
heeft de neergaande tendens in het aantal jeugdelftallen zich ook dit jaar weer voortgezet, hoewel de F-klassers hierop een 
gunstige uitzondering zijn, vooral dankzij de wervende werking van de woensdagmiddagklub.  
De zaalvoetbalafdeling ressorteerde ook dit jaar weer onder de Seko zondag. Het zaalvoetbal mag zich over het algemeen in 
een toenemende belangstelling verheugen. Om hierop ook bij LENS in te spelen, achtte het bestuur het noodzakelijk, dat er 
wat meer lijn en organisatie aangebracht zou worden. We waren dan ook zeer ingenomen met het feit, dat Willem van der 
Linden zich bereid verklaarde als sekretaris het zaalvoetbal organisatorisch te gaan begeleiden. Tijdens een bespreking 
Van het bestuur met hem en een aantal zaalvoetballers werden wensen, problemen en plannen besproken.  
Bij de trainers weinig mutaties. Zowel de zondag- als de zaterdag-A-selektie behielden hun trainer. Ger ter Horst, resp. Rob 
Jansen.  
Het takenpakket van Ger ter Horst werd gewijzigd in die zin dat hij i.p.v. de B-selektie, die hij in het vorig seizoen ook onder 
zijn hoede had, hij nu tevens  de verantwoordelijkheid voor de A-selektie van de junioren kreeg. Voor de senioren B-selektie 
werd een oude bekende aangetrokken, n.l. Theo Hoefnagel. Verzorger bleef Ron v.d. Zwan.  
Voor het voIgend seizoen zijn er wel een aantal veranderingen te verwahten. Het bestuur heeft besloten de verbintenis met 
Ger ter Horst niet te verlengen. Zaterdagtrainer Rob Jansen zal in het komende seizoen zijn opvolger worden. Naast de 
training en begeleiding van de zondag-A-selektie, zal hij tevens een aantal organisatorische taken krijgen. Zijn plaats bij de 
zaterdagselektie zal worden ingenomen door nieuwkomer Barend van Hijkoop, terwijl Paul van den Steen de hoogste 
jeugdselektie onder zijn hoede zal nemen.   
Ook verzorger Ron v.d. Zwan zal in het komende seizoen niet meer bij onze vereniging werkzaam zijn. Inmiddels heeft het 
bestuur Dick Beek aangetrokken om in het nieuwe seizoen het kneedwerk te gaan verzorgen.  
De niet-geselekteerde senioren van de zaterdag- en zondagafdeling werden in een groep getraind door Gabri v.d.Togt. Hij zal 
dit in het volgend seizoen blijven doen.  
Voor een meer gedetailleerd overzicht van de gebeurtenissen in de diverse afdelingen, verwijzen we naar de verslagen van 
de betreffende kommissies.  
 
AKKOMMODATIE 
Ter verbetering van onze akkommodatie heeft het bestuur plannen voor verbouwing van de pui van het klubgebouw 
ontvouwd, aIsmede voor een herindeling van het nieuwe gedeelte Waterloo. Er werden offertes gevraagd van aannemers en 
deskundig advies ingewonnen. De aanpassing van onze akkommodatie, zoals dat het bestuur voor ogen staat werd met de 
Ledenraad besproken. Als er een definitief kostenplaatje kan worden opgesteld, zal gepoogd worden de financiering rond te 
krijgen. Een en ander zal in het komend seizoen zijn beslag moeten krijgen.   
Aan de huidige akkommodatie moesten enige kleine reparaties worden verricht, die door een aantal medewerkers werden 
uitgevoerd. Aan het dak van het klubgebouw werd een grotere reparatie verricht om wateroverlast, zoals dat in het afgelopen 
jaar nogal eens voorkwam, in de toekomst te voorkomen. Aan het eind van het seizoen werd de nieuwe alarminstallatie 
geïnstalleerd, zodat gehoopt mag worden, dat het aantal ongewenste bezoeken zal verminderen.  
De toestand, waarin onze velden zich bevinden, baart het bestuur grote zorgen. De extreem natte weersomstandigheden in 
aanmerking genomen, zijn onze velden te vaak afgekeurd. Dit heeft een zeer demotiverende uitwerking op onze leden en het 
bestuur heeft alles in het werk gesteld om verbeteringen te bewerkstelligen. Er werd in overleg getreden met de Dienst der 
Gemeenteplantsoenen, omdat de indruk bestond dat deze Dienst, de gemeentelijke bezuinigingen in aanmerking genomen, 
niet de juiste inspanningen verricht om onze velden in goede konditie te houden c.q. te brengen. Een eerste gesprek leverde 
nog geen korte termijn resultaten op. Zodra daar ook maar enigszins aanleiding toe is, zal een vervolggesprek plaatsvinden. 
De vinger zal konstant aan de pols gehouden moeten worden.  
Een ander effect van de Gemeentelijke bezuinigingen was het bericht, dat de Gemeente van plan was per 1 april een aantal 
taken, die in het verleden door de Plantsoenendienst werden verricht, over te dragen aan de verenigingen. Het bestuur heeft 
tijdens een daartoe belegde  
bijeenkomst uiting gegeven aan zijn ongenoegen over deze eenzijdig opgelegde verzwaring van lasten voor de verenigingen, 
die toch al zoveel moeite hebben om vrijwilligers te vinden. "Stikken of slikken" is echter het devied. In het komend seizoen zal 
Gemeenteplantsoenen in overleg treden met de vereniging om de overdracht te begeleiden.  
Daarnaast bestonden er plannen bij Gemeenteplantsoenen om ter hoogte van de ingang van ons komplex een onderkomen te 
bouwen voor de arbeiders van hun dienst. Omdat deze bouw ingrijpende negatieve gevolgen had voor de ligging van onze 
entree werd een bezwaarschrift bij BenW ingediend. Toen in een later stadium de plannen waren gewijzigd in een situatie, 
waarbij geen veranderingen aan onze entree noodzakelijk waren, werd onder een aantal voorwaarden toestemming gegeven 
voor de bouw.  
Vermeldenswaard is verder nog het feit, dat een nieuwe terreinknecht werd gevonden in de persoon van de heer P.Simoen, 
die tot op heden zijn werkzaamheden met veel enthousiasme en initiatief verricht.  
Een aantal leden is begonnen met het opknappen van de massageruimte. Gezien de gebundelde deskundigheid van deze 
groep medewerkers verwachten wij eind juli met een herboren massagekamer te kunnen starten. Een staaltje van 
zelfwerkzaamheid, zoals we helaas zelden in onze vereniging tegenkomen.  
 
LEDENBESTAND  
In vergelijking met het begin van het vorige seizoen is het totaal aantal leden iets afgenomen, waarbij helaas de grootste 
teruggang bij de jeugd lag. Een gelukkige omstandigheid hierbij is, dat geen teruggang viel te konstateren bij onze jongste 
groep, de F-elftallen. Middels een wervingsfolder verspreid in Houtwijk werd gepoogd de jeugd voor onze vereniging te 
interesseren. In augustus a.s. zal deze aktie herhaald worden.  



Enige toename viel te konstateren bij de zaalvoetballers. Het meisjesvoetbal consolideerde zich. Het probleem bij deze groep 
is gelegen in het grote Ieeftijdsverschil in het team en het feit, dat er geen follow-up is in de vorm van damesvoetbal. De KNVB 
heeft een aantal mogelijke oplossingen in voorbereiding, w.o. gemengd voetbal en wedstrijden voor 7-tallen.   
De gerringe teruggang bij de senioren is vnl. te wijten aan het feit, dat een aantal veld/zaalvoetballers er de voorkeur aan gaf 
uitsluitend nog in de zaal uit te komen.   
Vele nieuwe leden mochten wij aan het begin van het nieuwe seizoen inschrijven. Helaas meende een iets groter aantal leden 
onze vereniging, om uiteenlopende redenen, vaarwel te moeten zeggen. Slechts enkelen gingen hun heil zoeken bij een 
andere klub. De meesten stopten helemaal met voetbal. De vele afkeuringen zullen daar niet vreemd aan geweest zijn, doch 
ook het effect van de economische recessie moet niet onderschat worden.  
Onderstaand treft u een overzicht aan van het ledenbestand aan het begin van het seizoen in de afgelopen 10 jaar:  
 

74/5 75/6 76/7 77/8 78/9 79/80 80/1 81/2 82/3 83/4  
Sen.Zon. 183  178 195 182 172 177  152  145 160++ 154 +++  
Sen.Zat. --- --- --- --- --- 41 50 59 79 78 
A-jun.  72 68 37+ 34 42 30 27 38 35 28 
B-jun.  66 57 54 40 36 53 55 43 29 20 
C-jun.  88 57 47 53 57 44 32 35 25 27 
D-jun.  53 59 62 37 28 34 42 28 32 28 
E-jun.  56 32 29 25 29 36 36 34 21 16 
F-Jun.  --- --- 16 29 22 24  13 5  18 19 
Meisjes  --- --- --- --- --- --- --- --- 11 12 
Dames  6 --- --- --- --- --- --- 8 --- --- 
Zaal  --- --- --- --- --- --- --- --- 2 10 
niet spelend 72  82 83  68 80 70  70  73 76 75  
TOTAAL 596 527 523  468 464 510  477 468 488 466 
 
+  vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e jaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars 
++ waarvan 16 ook zaalvoetbal 
+++ waarvan 18 ook zaalvoetbal 

 
FINANCIEEL 
Wederom ligt een in financeel opzicht moeilijk jaar achter ons. Het resultaat klubgebouw bleef ver beneden de verwachtingen, 
vnl. veroorzaakt door de vele afkeuringen, de matige prestaties van ons eerste elftal, alsmede de dalende koopkracht. We 
moesten helaas konstateren, dat bij algehele afkeuring ons klubgebouw, op een aantal getrouwen na, nagenoeg uitgestorven 
is. Juist op deze dagen krijgt de kantineomzet gevoelige klappen te verduren. Wellicht dat de voorgenomen aanpassing van 
de akkommodatie ervoor zou kunnen zorgen, dat de sfeer en de gezelligheid weer terugkeert, ook op de dagen, dat er niet 
gevoetbald wordt. De terugloop in de toto/lotto opbrengst is een landelijk gegeven. De enige manier om deze trend weer een  
opwaartse impuls te geven is het werven van nieuwe inleveradressen. Uitbreiding van het aantal toto/lotto-medewerkers is 
dan echter noodzakelijk. De kontributie-opbrengst gaf een gunstige ontwikkeling te zien, hoewel de inkasso steeds meer 
moeilijkheden oplevert. In een aantal gevallen zijn het financiele problemen, die de betalingsmoeilijkheden veroorzaken, doch 
in de meeste gevallen is pure laksheid als oorzaak aan te wijzen.  
Aan de lastenkant is een gunstig resultaat te zien bij de post kosten terreinen. De meevallende energienota' s en de 
zelfwerkzaamheid van een klein groepje leden, hebben in belangrijke mate hiertoe bijgedragen.  
Opnieuw hebben wij te maken met een fors exploitatietekort. Het is de laatste jaren helaas een vertrouwd beeld geworden. 
Natuurlijk kunnen we ons niet permitteren nog langer zulke tekorten te hebben. Als we willen voorkomen, dat we op den duur 
Onze vereniging "opeten", moet deze ontwikkeling worden gestopt.  
Alle leden dienen zich ervan bewust te zijn, dat de financiële mogelijkheden zeer bepert zijn. Aan de uitgavenzijde zal een 
zeer voorzichtig beleid moeten worden gevoerd. Indien wij willen voorkomen, dat drastische kontributie- of 
kantineprijsverhogingen zullen moeten worden doorgevoerd, zullcn we de kosten over de gehele linie moeten verminderen.  
Willen we werkelijk bereiken, dat de kosten worden teruggedrongen en een aantal inkomsten worden verhoogd, dan is de 
daadwerkelijke medewerking van de leden een eerste vereiste.  
 
TENSLOTTE 
De vereniging werd in het afgelopen verenigingsjaar opgeschrikt door het onverwachte overlijden van drie gewaardeerde 
leden. Het is waard, dat wij Wim Michels, Dick Brandenburg en Joop van Wassem, die ieder op hun eigen wijze veel voor 
onze klub hebben betekend, hier nog even gedenken.  
Veel werk is ook dit seizoen weer verzet door een veel te kleine groep vrijwilligers. Meer dan ooit mogen we hen dankbaar zijn 
voor het feit, dat we er dankzij deze mensen in geslaagd zijn het seizoen 1982-83 weer tot een goed einde te brengen. Vele 
teleurstellingen en frustaties zijn hun deel geweest, vaak hebben zij door onderbezetting meer moeten doen dan redelijkerwijs 
van hen verlangd kon worden. Het siert deze medewerkers, dat zij het desondanks hebben kunnen opbrengen hun onmisbare 
steentje bij te dragen.  
Terugkijkend op de laatste jaren, moeten we vaststellen, dat steeds dezelfde problemen in steeds heviger mate blijven 
terugkeren. Voor het oplossen van veel van die probIemen is medewerking nodig, medewerking ook van die leden, die in de 
afgelopen jaren alleen maar hebben genomen en bij wie kennelijk nog steeds niet het besef is doorgedrongen, dat de klub van 
ons allemaal is; een klub, die we met zijn allen moeten runnen, die zichzelf moet besturen en die drijft op de inzet en 
bereidwilligheid van vrijwilligers. Een steeds kleiner wordende groep moet steeds meer doen, en heef er, als gevolg daarvan, 
steeds minder plezier in. Als deze cirkel niet doorbroken wordt, gaan we moeilijke jaren tegemoet.   
 
Namens het bestuur,  
Jaap Colpa,  



Algemeen sekretaris  
 
SAMENSTELLING LEDENRAAD EN COMMISIES per 9 december 1982 
 
LEDENRAAD: 
 
Zondagsenioren; 
Jos Kuijpers 
Frans Peters 
Henk Rimmelzwaan 
Ronald Bergenhenegouwen 
Zaterdagsenioren: 
Th. Booms  
Wim Klünnen  
Junioren: 
Hans DiemeI 
Ben Osse  
Leo van Rijn 
Pups, Welpen en Mini's: 
André Christ 
Herman Straver  
Gabri v.d. Togt 
Niet spelende leden: 
Aad Bogisch 
SEKO Zondag: 
Ton v.d. Berg 
SEKO Zaterdag: 
Martin Reuver  
JUKO: 
Wil Heijnen 
FEKO:  
Loek Duivestijn 
Toto/lotto-commissie:  
Wim Michels  
Bar-commissie: 
Nel v.d. Hoek  
 
COMMISSIES: 
Bar-commissie:  
Piet Bosch, José Christ, Nel v.d. Hoek, Simon Sandifort en Tinus van Zilfhout.  
FEKO:  
Ter ziele! Alleen voor jeugd nemen waar Ina v.d. Berg en René v.d. Steen.  
JUKO:  
Gerard Duivestein, Wil Heijnen, Wim Kouwenhoven, 0scar v.d. Laar, Ben Osse, Wim v.d. Linden. en Paul v.d. Steen  
SEKO-zondag:  
Ton v.d. Berg, An Bergenhenegouwen, Cees Bogisch, Hans Rientjes, Luc Verkijk, Frans de Vroege  
SEKO-zaterdag:  
Wim Klünen, Jan Meinesz, Mick Nelissen, Martin Reuver, Roel Stap en Roy Vroom  
Toto/lotto-commissie:  
Ap Hoppenbrouwers, Gerard Kemperman en Wim Michels  
redaktie: ?  
Akkomodatie : ?  
 
JAARVERSLAG ZATERDAGMIDDAG AFDELING 1982-83 
 
ALGEMEEN   
Wanneer wij eens rustig achterom kijken naar hetgeen zich gedurende het afgelopen jaar alzo om de ZM-teams heeft 
afgespeeld, zien wij, dat de elftallen zich in hun afdelingen aardig geweerd hebben.  
Het eerste, tweede en derde redden het in een voor hen gloednieuwe omgeving naar wens. Zij pasten zich aardig aan en 
behaalden wisselende resultaten.  
D drie lagere edities (er werd ditmaal voor het eerst met 6 teams geopereerd) hadden veelal de klappen, op te vangen van 
onvolledigheid en wat dies meer zij in de hogere regionen. Nu was een en ander wel een gevolg van het mogelijkk te 
lichtvaardig totaal afkeuren vanaf de wintermaanden. Hierdoor werd de situatie geschetst, dat naderhand (in half mei) nog tal 
van (eerder) afgelaste kompetitiewedstrijden door de Bond op  doordeweekse  dagen dienden te worden vastgesteld. Met alle 
naweeën van dien, t.w. verhinderingen vanwege studie, werk of anderszins. Werden, zoals in het huidige natte voorjaar, ook 
dan nog eens een paar ontmoetingen afgekeurd, dan was het leed bijna niet te overzien. Gevolg van een en ander was dan 
ook, dat elftallen, die tot dan een veel belovende plaats op de ranglijst hadden ingenomen, door deze eskapades rissen 
punten en tevens hun eventuele kansen op een titel verspeelden. Het is dan ook mede daardoor, dat wij helaas dit jaar geen 
kampioenen te melden hebben. Voor de LENS-elftallen wel een uitzondering, doch mogelijk het volgend jaar weer beter!  
 



LEDENTAL  
Wat betref: ons ledental heeft het weinig zin om een Opsomming te geven van hen, die (helaas) hebben gemeend om aan 
het. eind van het jaar te stoppen, hetzij elders hun verder vertier te gaan zoeken.  
Daar er zich aan de andere kant een vrijwel identiek aantal nieuwelingen aanmeldde, gaan wij er echter qua aantal, 
hoegenaamd niet op achteruit. De toekomst. alleen kan ons leren in hoeverre deze new-comers zich in ons midden zullen 
aanpassen.  
 
KOMMISSIE  
Ook in onze ZM-kommissie vond gedurende het afselopen seizoen de nodige mutatie plaats. Zonder een ieder met name te 
noemen, willen wij wel even stilstaan bij het noodzakelijke vertrek (verhuizing naar Drenthe) van onze old-timer Roel Stap. 
Wat deze man naast zijn gedegen voetbalcapaciteiten op alle fronten ook nog buiten de lijnen, doch binnen de vereniging voor 
ons betekend heeft, weten slechts zij, die hem bij de uitoefening van zijn vele nevenfunkties gadesloegen. Dat een en ander 
van schier niet te waarderen gehalte is geweest, zullen wij steeds bij ons dragen. Mogelijk dan ook tenslotte te melden, dat 
voor een t.z.t. eventuele terugkeer alle LENS-deuren wagenwijd voor dit zo sympathieke echtpaar open blijven staan.  
 
TRAlNING  
Ja, wat te zeggen van de training. Als "best" komt, moet "beter" wijken, nietwaar? Wij raakten onze eminente trainer Rob 
Jansen kwijt. Pleister op deze forse wond is alleen, dat hij wel in de familie blijft. Wat deze man in de afgelopen twee jaar voor 
onze ZM betekend heeft, grenst everzeer aan het ongelooflijke. Zijn gloedvolle betogen en zijn technisch heldere kijk op 
spelers, zowel als spelsituaties, wisselden elkaar met de regelmaat van de klok af en wij kunnen gerust stellen, dat 60% wat 
knapen bereikten, zijn werk is. Dank je wel, Robby. En nu is het, zoals gewoonlijk, héél, héél moeilijk om een bijzonder goede 
kracht te gaan vervangen, doch als de voortekenen niet al te zeer bedrieglijk zijn, laten de voorboden, die aan de komende 
Barend van Hijkoop zijn voorafgegaan, hem nu reeds in de schaduw van zijn voorganger lopen en dat is dan alvast een hele 
geruststelling. 
 
SAMENWERKING  
Zoals gewoonlijk, mochten wij ook dit afgelopen jaar op de meest plezierige wijze samenwerken, zowel met het hoofdbestuur 
als de jeugdafdeling, die wij beide veel dank verschuldigd zijn. Deze dank gaat tevens uit naar onze typiste mevr. 
Oosterweghel, die zoals gewoonlijk weer vele moeilijke vraagstukken recht toe recht aan duidelijk op papier wist te krijgen,  
alsmede de hele reeks mannelijke en vrouwelijke barbezetters, die er steeds op het juiste moment bij ware om ons allen over 
de juiste drempel heen te helpen.  
 
TOEKOMST 
Wat de toekomst ons gaat brengen, weet momenteel geen mens. Laten wij echter slechts hopen, dat de nieuwe op handen 
zijnde kompetitie naast onze successen en sportplezier bewijzen mag, dat onze ZM afdeling, evenals in het verleden een 
glorieuze "appendix" zal betekenen voor de vereniging LENS in het algemeen. Want verdienen doet deze hardwerkende 
gemeenschap het zeker!  
 
Voorburg, juni 1983, 
J. Meinesz 
  
JAARVERSLAG SENIORENKOMMlSSIE ZONDAG 1982-83 
 
 ALGEMEEN  
De kommissie bestond dit jaar uit de volgende personen:  
Ton v.d. Berg, 
An Bergenhenegouwen,  
Cees Bogisch,  
Hans Rientjes,  
Luuk Verkijk,  
Frans de Vroege (sekretaris). 
Ondanks het feit, dat de in het vorige Jaarverslag gewenste uitbreiding van drie personen er gekomen is, kampt de Seko nog 
steeds met een onderbezetting op de zondag. Het al eerder gemelde nadeel, dat de meeste Sekoleden zelf voetballen op 
zondag, geldt ook voor deze Seko. Gelukkig was An Bergenhenegouwen vaak bereid Cees Bogisch de helpende hand te 
reiken. Dit was echter niet altijd mogelijk, omdat zij ook vaak achter de bar hielp (ook deze kommissie kampt met 
personeelsgebrek). Kortom, wij zitten nog steeds te springen om iemand, die samen met Cees en in afwisseling met Cees de 
taken op zondag voor zijn/haar rekening wil nemen. Bovendien verlaten Hans Rientjes en Frans de Vroege, zoals 
aangekondigd, en Ton v.d. Berg de kommissie, zodat voor deze personen vervangers gezocht moeten worden. Wie meldt 
zich, of wie kent iemand, die wel bereid is, maar een duwtje in de rug nodig heeft? 
 
PRESTATIES 
Het afgelopen seizoen speelden LENS 3 en 4 in de Reserve 1e Klasse, lENS 5, 6 en 7 in de 2e Klasse, 8 en 9 in de 3e Klasse, 
10 in de 4e en 11 in de 6e Klasse van de Afdeling Den Haag. In tegenstelling tot vorig seizoen werd er geen kampioenschap 
behaald, maar daar stond tegenover, dat er ook geen degradaties waren. Extra aandacht in dat verband verdienen de 
prestaties van het 4e en 10e. Het 4e stond tot laat in de kompetitie op de onderste plaats. In de laatste fase wist dit elftal op de 
meest ongebruikelijke tijdstippen 7 punten uit 4 wedstrijden te halen. Mede door een grote inzet konden zij alsnog degradatie 
vermijden. Het 10e leverde een soortgelijke prestatie, maar dan voor een ander eftal. Zij wisten degradatie van het 9e te 
ontlopen door 6 punten uit 5 wedstrijden te halen, onder meer door een overwinning op de uiteindelijke kampioen van deze 
afdeling.  



In de zaalkompetitie kon het eerste zich op het nippertje handhaven in de 3e Klasse. Het tweede was een verdienstelijke 
middenmoter in de Reserve 3e Klasse en het derde eindigde als 2e in de Reserve 4e Klasse. Vanwege een verandering in de 
klasse-indelingen spelendeze eftallen volgend seizoen een klasse hoger. 
 
NEVENAKTIVITElTEN 
Ook dit seizoen werden er weer aanvoerdersbijeenkomsten gehouden om via de aanvoerders de meningen en wensen van 
de elftallen over vriendschappelijke (schaduw) wedstrijden, samenstellling van de elftallen, e.d. te vernemen. Voor aanvang 
van de kompetitie werden er vriendschappelijke wedstrijden georganiseerd en waar mogelijk ook wanneer er een elftal vrij 
was op een kompetitiedag. In de periode, dat er rekening moest worden gehouden met algehele afkeuring van het 
kompetitieprogramma, was er een schaduwprogramma geregeld met de vereniging HBS. Echter, door het zeer slechte weer 
in die periode kon het helaas geen enkele keer doorgaan. 
Aan de LENS-kompetitie (wegens sukses geprolongeerd} deden dit seizoen ook vier elftallen van de zaterdagafdeling mee. ln  
verband met het overlijden van Wim Michels tijdens een van deze wedstrijden, besloot de Seko zijn naam aan de wisselbeker 
te verbinden. Voor de tweede maal werd de finale gewonnen door het zevende, nu na een overwinning op het vierde. Zij 
ontvingen uit handen van de voorzitter de "In memoriam  Wim Michels“-trofee. Derde en vierde werden resp.het elfde en 
tiende. De slotavond, waarop alle finales gespeeld werden, was een sukses, waarbij bijna alle spelers aanwezig waren. Velen 
vermaakten zich tot in de kleine uurtjes op de tonen van de disko. 
2e Pinksterdag werd het innmiddels weer traditionele LENS-veteranentoernooi om de Jan Hop beker gehouden. Evenals vorig 
jaar behaalde ons 5e ook nu weer de 1e plaats.   
 
TOEKOMSTPLANNEN  
Gezien het vertrek van drie leden van de huidige Seko, vallen hier nog weinig konkrete plannen te vermelden. Een positieve 
ontwikkeling is het feit, dat Wim v.d. Linden zich bereid heeft verklaard het hele zaalvoetbalgebeuren voor zijn rekening te 
gaan nemen. Aan de ene kant betekent dat een verlichting van de taak van de Seko. Aan de andere kant komt er meer 
aandacht voor de betrokken elftallen. De Seko juicht deze ontwikkeling toe, omdat het zaalvoetbal steeds meer in opgang 
raakt en de Seko de afgelopen jaren slechts de minimale aandacht aan het zaalvoetbal kon besteden. Een eigen kommissie 
zal deze afdeling ook bij LENS verder tot bloei brengen.   
Het maken van verdere plannen is, zoals gezegd, op dit moment vrijwel onmogelijk. Wij hopen dat er een aantal mensen 
bereid zijn de opengevallen plaatsen in deze kommissie weer op te vullen. Alleen dan kunnen de werkzaamheden volgend 
seizoen weer dezelfde zijn als het afgelopen seizoen.  
 
Ton v.d.Berg,  
An Bergenhenegouwen,  
Cees Bogisch,  
Hans Rientjes,  
Luuk Verkijk en  
Frans de Vroege.  
 
  
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1982-83  
 
De jeugdkommissie bestond dit jaar uit onderstaande personen: 
Gerard Duivesteyn  A-klassers  
Wim v.d. Linden  B-klassers  
Ben Osse  C-klassers 
Oscar v.d. Laar   D-klassers 
Wim Kouwenhoven  E- en F-klassers 
Wil Heijnen  toernooisecretaris 
Paul v.d. Steen  sekretaris  



In het begin van het seizoen zat Hans Diemel in de Jeugdkommissie. Hij had de C-klassers onder zijn hoede. Dit liep, mede 
door zijn overgang naar het zaterdagvoetbal niet vlekkeloos en Ben Osse nam daarom zijn taken over.  
Nog steeds is de bezetting op de zaterdag een probleem. Door de op die dag geringe beschikbaarheid van Gerard Duivesteyn 
(studie), Wil Heynen (studie) en Paul v.d. Steen (leider) komt het werk neer op de schouders van te weinig mensen. Voor het 
komende seizoen wordt dit nog erger. Wim v.d. Linden, Ben Osse en Wim Kouwenhoven gaan de jeugdkommissie verlaten. 
Wim v.d. Linden gaat het zaalvoetbal regelen en wordt leider van A2. Ben Osse begint aan een trainerscursus en Wim 
Kouwenhoven gaat studeren voor zijn werk. Daarnaast blijven Gerard Duivesteyn, Wil Heynen en Paul v.d.Steen, weinig 
inzetbaar op de zaterdag. Daarbij moet Oscar v.d. Laar de dienst in. Een weinig hoopgevend geheel. Alleen Edwin Coret, 
Andy Christ en Marco v.Velzen, volgend seizoen nog jeugdspelers, komen de jeugqkommissie versterken. Vooral op de 
zaterdagmorgen zullen zij aktief gaan worden. Vast staat, dat er nog meer versterking zal moeten komen. Het liefst van één of 
meer oudere personen. 
 
TRAINERS  
Zoals je hieronder kunt zien, had' iedere trainingsgroep een eigen trainer, t.w.:  
Ger ter Horst    A-selektie  
Paul v.d. Steen    B-selektie  
Richard v.d. Hoek   C-selektie  
Leo v.Rijn    D-selelektie  
Jacques den Dulk  E-selektie  
Roy Vroom   niet geselekteerde A- en B-klassers  
Gabri v.d. Togt    idem C- en D-klassers 
Paul v.d. Steen en Jan Heins  woensdagmiddagklub  
Peter Krol en Frans v.d.Berg  meisjes ,  
 
De kombinatie van Ger ter Horst als trainer van zowel de senioren als junioren A-selektie was geen sukses. Leek het in het 
begin positief te gaan, later bleek begrijpelijkerwijs toch de meeste aandacht naar senioren 1 te gaan. De A1-aktiviteiten leden 
daar duidelijk onder. Dit is niet de bedoeling. Vandaar dat wij terug gaan naar één leider/trainer alleen voor A1. Dit wordt Paul 
v.d. Steen. Maarten Rog traint de B-selektie. Van de overige trainers zien wij Leo v. Rijn, Jacques den Dulk (tijdgebrek) en 
Gaby v.d.Togt (tijdgebrek) niet meer terug. Hun plaatsen worden ingenomen door de LENS-leden Ronald v. Oven, Ton ‘s-
Gravendijk, Wicher v.Veen en Arno Blitterswijk. Deze laatste twee zullen aktief zijn op de vrijdagavond met de C en D-
klassers.  
 
ELFTALLEN  
We begonnen deze kompetitie met het volgende aantal elftallen:  
3x A, 2x B, 2x C, 3x D (pupillen), 1x E (welpen) , 1x F (miniwelpen) en 1x meisjes.  
In de loop van het seizoen kwamen er opmerkelijk veel F-klassers bij.  
Begonnen we met 10 mini's, aan het eind van het seizoen hadden we er 33 d.w.z. 4 teams. De woensdagmiddagclub blijkt 
door de gunstige tijd erg populair te zijn. Veel klubs moeten ook met hun mini’s in de avond trainen. Dat is een nadeel.  
Veel bedankjes kregen wij weer in de A- en B-klasse leeftijd. Zelfs tijdens het seizoen vielen er al meerdere af. Het nieuwe 
seizoen hebben we dan ook in elke leeftijdsklasse 2 elftallen. Alleen bij de welpen en bij de meisjes 1 elftal. De mini's zijn 
gestart met 3 teams.  
Dit seizoen wordt gestart met één meisjeselftal, dat meedeed aan de kompetitie. Na eerst wat nederlagen tegen grote 
geroutineerde tegenstanders werden later na een herindeling, onder de bezielende leiding van Frans en Peter de nodige 
overwinningen in de wacht gesleept. Het meisjesvoetbal kent nog geen verdeling in junioren en pupillen, waardoor een 
mengeling van groot en klein nogal als onaangenaam wordt ervaren. Bij voldoende animo zal er in de toekomst ook een 
splitsing worden gemaakt. 
Om de oudere meisjes voor LENS te behouden is het een noodznaak om ook met een damesteam te starten, maar zij zien 
hier de noodzaak niet van in.  
 
KOMPETITIES 
Door een rekord aantal afkeuringen hebben veel elftallen net de helft of iets meer van de kompetitiewedstrijden gespeeld. 0ok 
veel toernooien vielen in het water. Een voor veel jongens verregend seizoen. Voor de resultaten, trainingsopkomsten en 
overzichten van de elftalIen verwijs ik naar de laatste LENSrevue van vorig seizoen, waarin dit alles te lezen is. Feit blijft, dat 
slechts B1 alle kompetitiewedstrijden afgepeeld heeft en dat veeI jongens  en ook ouders er steeds meer van balen, dat het 
steeds afgekeurd is, of dat het vaak zo lang dubieus is. Schaduwprogramma’s worden door de lagere elftallen vrij slecht 
bezocht. Alleen de zaal blijkt een goed alternatief te zijn, waarin iedereen geïnteresseerd is. We zullen er dan ook alles aan 
moeten doen om ook op zaterdag zalen te huren van scholen. Het kost misschien wel wat, maar anders gaat het beslist leden 
kosten. 
 
STRAFFEN EN SCHORSINGEN  
Door de 5 minuten strafregel en de invoering van boekingen bij de jeugd zijn schorsingen achterwege gebleven. Af en toe 
heeft de jeugdkommissie disciplinaire straffen moeten opleggen, maar dit betrof meer het gedrag buiten het veld.  
 
TOERNOOIEN  
Met veel kunst en vliegwerk hebben de meeste elftallen nog wel een LENS-toernooi gehad en zoveel mogelijk een uittoernooi. 
Wel vaak onder slechte omstandigheden. Gelukkig was het tijdens onze internationale toernooien van B1 en C1 op 1e 
Paasdag en A1 op Koninginnedag redelijk tot goed weer. Vooral het A1 toernooi kende goede ploegen en tevens één ploeg 
uit Frankrijk (Agny), waar wij zelf al 3 jaar werden uitgenodigd.  



De spelers werden ondergebracht bij ouders en op LENS werd voor de diners gezorgd. Een primeur op LENS, maar wel 
geslaagd. Verder behaalde ons A1 een prima eerste plaats op het sterke 3-daagse A1 toernooi bij Laakkwartier en een 
tweede plaats bij het 2daagse toernooi van Westerkwartier. Prima prestaties !  
 
ESCAMPKOMMISSIE  
De kommissie funktioneert niet meer, zoals vroeger. Niet alle verenigingen, ook wij niet, kunnen een vertegenwoordiger 
vinden om in deze kommissie plaats te nemen. De aktiviteiten: penaltyschieten en het leiderstoernooi vinden nog wel 
doorgang. Het penaltyschieten werd afgekeurd en wordt in augustus op LENS gehouden. Het leiderstoernooi werd dit jaar bij 
BMT gespeeld. Volgend jaar zal LENS dit organiseren. Misschien dat wij een jonge A-kIasser weten te vinden, die in de 
kommissie wil gaan funktioneren.  
 
AFSLUITING SEIZOEN.  
Naast de toernooien werd het seizoen ook weer afgesloten met een cocktail-toernooi voor de welpen, miniwelpen, pupillen en 
C-klassers. Tevens was er ook weer eens een sportdag, waarop naar liefst 85 jongens en meisjes verschenen, die streden in 
de stralende zon om de prijs.  
 
HAAGSE JEUGD  
Slechts Patrick  v.d. Zwan uit C1 wist door te dringen tot de Haagse jeugdselektie, n.l. het eerste jaars C-klasse elftal. Ook 
speelde Ronald v.d. Hoek nog wedstrijden voor het Haagse 16-18 jarigen-elftal aan het eind van het seizoen. Verder vielen 
Patrick Bijlsma (C), Jeroen Dunant, Michel Bosch, Toon Jansen en later Ricardo Tettero (allen D1) na een aantal wedstrijden  
af.   
 
NEVENAKTIVITEITEN  
Bij gebrek aan mankracht en het ontbreken van een volledige Kaka werd er buiten het voetballen en de schaduwwedstrijden 
weinig voor de jeugd geregeld. Met enkele overgebleven Kaka-mensen werd Sinterklaas en de Pasen gevierd met de mini’s 
en de welpen. Daarnaast nog wat filmavonden voor de rest van de jeugdleden en sommigen deden mee aan de 
klaverjasavonden. Er zal meer aandacht aan deze zaken besteed moeten worden. De speciale knutselmiddag o.l.v. Ina v.d. 
Berg was erg geslaagd. Misschien zijn er meer ouders hiervoor te vinden.  
 
BEDANKT  
De jeugdkommissie bedankt eenieder, die zich ingezet heeft voor de jeugd het afgelopen seizoen. Ondanks alle regen toch 
nog zo enthousiast bliijven. Klasse !  
Het volgende seizoen zal een moeilijk seizoen worden: een geringe bezetting van de Jeugdkomissie, iemand nodig voor de 
nevenactiviteiten, mensen nodig voor de toernooien. U ziet het: mankracht tekort en financieel gezien zullen ook wij moeten 
inleveren.  
 
Paul v.d. Steen, sekretaris. 
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